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AktuálnE liturgické ČítAniA nA nEDEľu

„Ak robí diabol veľký rozruch okolo vás, radujte sa, lebo je to dobrý znak. Čoho sa musíme
obávať - to je jeho pokoj a súlad s ľudskou dušou." (Páter Pio)

Druhé čítanie: 1Pt 1,17-21
Sv. Evanjelium: Lk 24,13-35

Prvé čítanie: Sk 2,14.22-28 
Žalm: Ž 16,1-2.5.7-11

Hokej

Žije ním oficiálne celá naša krajina,

hlavné slovenské mestá Bratislava a
Košice, milióny ľudí vo svete...
Majstrovstvá sveta v hokeji sa
konajú po prvýkrát na Slovensku.
Zatiaľ to síce s našimi nevyzerá
ružovo a hrozí nám blamáž, ale
nie o tom chcem písať. Chcem si
skôr všimnúť veci, ktoré o nás
veľa hovoria pozitívne i
negatívne v iných oblastiach
zvlášť spoločenského života.
Prieťahy okolo bratislavského štadióna
a tiež hotela Širokého vedľa hovoria samé za
seba – korupcia tu je. Máme v tomto smere
ešte čo robiť. Na druhej strane sa mi veľmi
páčia vyjadrenia hráčov, zvlášť z NHL, ktorí
pri prehrách sa už nevyhovárajú na všetko
možné okolo seba, ale začínajú od seba. To
je nasledovaniahodné v každej oblasti
života. Piskot pri hraní ruskej hymny po
prehratom zápase s Rusmi hovorí znova o
tom, že sa máme ešte veľa čo učiť v
oblastiach slušnosti a tolerancie.  No a tieto
majstrovstvá sú aj o tom, že nám končí zlatá
generácia hráčov, ktorí vyhrali majstrovstvá

v Göteborgu a hovoríme o probléme
následovníkov. A v tomto smere nás veľmi
predbiehajú iné hokejovo vyspelé krajiny a
veľmi dobiehajú doteraz zaostalé krajiny,

ktoré viditeľne silnejú vďaka
koncepčnej práci s

vyrastajúcou generáciou.
Každý hovorí o probléme
peňazí, čo je pravda, ale
máme dôležitejšie
oblasti, kde sú potrebné
peniaze ako napr.
zdravotníctvo a školstvo.
Je tu však ešte jeden
problém, a to problém

výchovy a práce s deťmi,
ktoré hrajú alebo by chceli hrať

hokej. A tak som si uvedomil ešte jeden čisto
náboženský rozmer z hokeja: mnohí hovoria
o tom, že netreba deti vychovávať v
náboženstve, lebo treba počkať, aby vyrástli
a sami sa rozhodnú. Už hokej nás učí, že je
to hlúposť. Čo sa nezačína od dieťaťa,
častokrát sa už nedoženie. Tak ako sa nedá
vychovávať dieťa neutrálne, aby sa potom
rozhodlo v dospelosti, tak nemôže byť dobrý
hokejista, ak nezačína od mala. Koľko
poučení nám môže dať taký obyčajný hokej. 

(Marek Kunder)
Obrázok použitý z: http://www.dfshop.com/
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NENÁVIDIA  NÁS ...

Román poľského spisovateľa Henryka

Sienkiewica QUO VADIS o prenasledovaní
prvých kresťanov som čítala ešte ako
gymnazistka, preto som bola rada, keď som
si ho mohla pozrieť vo filmovej podobe v
rámci spoločnej farskej akcie. 
Zážitok z filmu bol silný a mnohé veci som
až postupne začala chápať. Jeden kňaz raz
na púti v Litmanovej v homílii rozdelil ľudí
na veriacich, neveriacich a zradcov, ktorí na
nás poukážu v pravý čas. Aj vo filme bola
takáto silná scéna, keď udávači dostali
svojich „priateľov“ kresťanov na kríže, pod
ktorými už horela slama so smolou. Potom,
keď to už išlo do tuhého, zľakli sa ako Judáš
a začali zo strachu panikáriť, ale jeden z
kresťanov visiacich na kríži z posledných
síl zvolal: „odpúšťam ti!“
Koľkí z nás sa hlásime a budeme sa hlásiť
ku kresťanstvu a koľkí z nás dokážu takto
odpúšťať svojim zradcom v akejkoľvek
podobe. Samozrejme, okrem Ježiša Krista,
ktorý počas celej krížovej cesty mlčal,
nevyhováral a nevyhrážal sa, to ľahko
dokázali iba ľudia veľkej pokory, ľudia
svätí ako napr. Páter  Maximilián Kolbe.
Posledné roky štúdia trávil v Ríme a vtedy
oslavovali slobodomurári svoje výročie.
Skoro ráno pochodovali námestím s
transperantom, kde bolo napísané: „Satan
bude vládnuť vo Vatikáne a pápež bude jeho
otrokom.“ Hneď na to začal na obranu
redigovať časopis RYTIER
NEPOŠKVRNENEJ.  Poľský františkánsky
kňaz, ktorý vymenil svoj život za život otca
početnej rodiny, keď skonával v bunkri
smrti, jeden z SS-ákov naňho zrúkol: „čo
tak na mňa pozeráš!“ O otcovi biskupovi
Pavlovi Gojdičovi hovorili, že bol zlatého 

srdca a ešte za života, keď v rámci
nedeľňajšej prechádzky navštevoval
pacientov v nemocnici a požehnával ich,
mnohí boli uzdravení a v pondelok
nemuseli podstúpiť operáciu. Koľkých
židov zachránil počas vojny, koľkým
ľuďom všemožne pomáhal a za čo sa mu
dostalo vo väzeni toľko kopancov. On však
spoluväzňom, ktorí tvrdili, že ho na slobode
pomstia, krotko povedal: „chlapci, mne
nikto neublížil!“ Keď som si toto prečítala z
jeho životopisu pri uctení si  jeho relikvií v
prešovskej katedrále, nemohla som odísť
bez toho, aby som sa nevyspovedala. Aký
pokorný musí byť človek, aby to dokázal a
ja si hneď chystám v myslí odvetu keď ma
niekto urazí. Pre všetkých nám zostáva
aktuálnym odkaz zo Svätého písma: „Trp
spolu so mnou ako dobrý vojak Krista
Ježiša.“ (2Tim 2 – 3 ). 
“Veď všetci, čo chcú žiť nábožne v
kristovi Ježišovi, budú prenasledovaní.“
(2 Tim 3 12).
Je to ťažké, ale nutné k našej spáse, aby sme
milovali nepriateľov. Obdivujem manželky,
deti a rodičov alkoholikov, koľko príkoria
musia zniesť a odporúčam im kontakt na
oslobodzovacie spoločenstvo Kruciáta v
Levoči. Alkoholik  si nepamätá čo hovoril,
čo urobil. Opitosťou na návšteve spôsobí
krstným deťom  psychickú traumu a diví sa,
že sa ho boja. Odborníci tvrdia, že nikto
nepije bezdôvodne a alkoholici k
uzdraveniu potrebujú veľa lásky od
okolia.Zradcom môže byť aj človek, ktorý
si z nás urobí rovnocenného partnera, len
keď niečo od nás potrebuje vyzvedieť a
potom už nie sme preňho zaujímaví. Psa,
ktorý nás pohrýzol, obchádzame riadne
zďaleka, ale nesmieme ho v srdci
nenávidieť.
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Grécko- katolícky kňaz Pavol Nižník, keď
odchádzal z Čemerného, varoval nás  pred
skupinou ľudí, ktorí sú nasilu veľmi milí,
pozorní, usmievaví. Tí človeku vedia
najviac uškodiť. Kresťanovi pristane
prirodzenosť a aj ruské príslovie hovorí:
„Kto sa smejet bez pričiny, eto priznak
duračiny.“ Terézia Avilská na jednom
mieste povedala, že nie je nič nevhodnejšie,
ako nevhodný smiech! Minulého roku v
letných mesiacoch mala sekta Svedkov
Jehovových konferenciu v Humennom.
Jedna pani v rozhovore, keď už nevedela,
ako ma doraziť, obula sa do Svätého Otca a
odvolávala sa samozrejme na ich
poprekrúcané písmo a to na Apokalypsu,
Zjavenie Apoštola Jána  13-18. 
Z oči jej sršala veľká zloba a tvrdila mi, že
to číslo šesťstošesťdesiatšesť, ktoré je tam
uvedené, ako číslo šelmy, je číslo pápeža.
Keď som teraz zhliadala v televízií
rozvášnené davy v Líbyi, ako sršia tiež
hnevom voči kresťanom, uvedomila som si,
čo to pre nás kresťanov znamená milovať

tých,
ktorí nás nenávidia. Nepriateľov 

dráždime iným životným štýlom a postojmi.
Je to správne, lebo to znamená, že nie sme
ešte na ich brehu, na ich úrovni! 

Modlitba otca biskukpa Gojdiča: 
„Môj Pane a Bože! celkom sa ti
odovzdávam ...ľudia ma môžu pozbaviť
cti, môžu prekaziť moje plány, môžem
prísť o svoj majetok, choroba mi môže
vziať posledné sily, okolnosti ma môžu
pozbaviť možnosti vykonávať môj úrad,
hriech ma môže pozbaviť tvojej milosti,
môžu mi vziať aj slobodu, no dôveru k
tebe z môjho srdca nikto nevytrhne.
túto dôveru si zachovám do posledného
dychu môjho života. celé peklo povstalo
proti mne, ale žiadna pekelná sila mi zo
srdca nevyrve dôveru k tebe, lebo ty si
dobrý a láskavý Boh a silný Pán ...“

Jozefína Gajdovčíková 
Zdroj: Sväté písmo – Nový zákon

Víťazstvo srdca č.28/2002

Pozbierať perie
Jedna žena sa spovedala u svätého Filipa Neriho. Obviňovala sa, že hovorila zle o ľuďoch

a rozširovala klebety. Svätec jej povedal : - Teraz za pokánie choďte domov, vezmite
sliepku, zabite ju a kráčajúc ulicami Ríma, ju šklbte. Na druhý deň sa žena vrátila a
povedala : - Urobila som, ako ste mi nariadili. Svätec jej odpovedal : - Teraz sa vráťte do
rímskych ulíc a pozbierajte všetko perie, ktoré ste zahodili. To je nemožné, vietor ho už
dávno rozfúkal. – Vidíte pani, tak isto je nemožné napraviť škodu, ktorú spôsobili vaše zlé
slová a klebety o iných.                                                            

uznanie
Ako mladý kňaz som sa rád ‚,pohral‘‘ s nejakým článkom pre diecézne noviny. A bol som

šťastný, keď mi niekto povedal: - Čítal som tvoj článok a páčil sa mi. No ak mi nikto
nezablahoželal, bol som sklamaný. Raz som mal topánky, ktoré ma veľmi tlačili . Priniesol
som ich k obuvníkovi, ktorý mi ich opravil. Keď som ho neskôr stretol, povedal som mu:
‚,Veľká vďaka, tie topánky si mi naozaj znamenite opravil.“  Zdá sa, akoby som kráčal po
zamate. Som veľmi spokojný. Obuvník sa takmer rozplakal od radosti. Doteraz ho totiž
ešte nikto nepochválil a nepoďakoval za jeho prácu.           prevzaté B.D.
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Anjel trpezlivosti

Blahoslavení čakajúci, lebo okolo nich sa

točí zem. Anjel trpezlivosti predstavuje čosi
z tohoto blahoslavenstva. Hlása, že
trpezlivým patrí nebeské kráľovstvo. Slovo
trpezlivosť znamená niesť, znášať alebo aj
vytrvať, vydržať. Niekedy trpezlivosť
znamenala vytrvalosť a stálosť v útrapách,
ktoré na kresťanov doliehali. V Liste
Rimanom sv. Pavol hovorí: „...vieme, že
súženie prináša trpezlivosť, trpezlivosť
osvedčenú čnosť a osvedčená čnosť zasa
nádej.“ /Rim 5, 3-5/
V dnešnej dobe je veľmi dôležité, aby sme
boli stáli a schopní vydržať všetky útoky,
ktoré na nás zvonka doliehajú. Nemyslí sa
tým ani tak  pasívne znášanie čohosi, ale
aktívna výdrž a vytrvalosť. Prejavuje sa ako
neúnavná sila odporu. Pavol priraďuje
trpezlivosti ešte aj veľkodušnosť, ktorá je
ovocím Ducha. To znamená, že niekto má
veľkú odvahu, veľkú dušu i srdce, že vie
čakať. 
Nech vás anjel trpezlivosti naučí čakať.
Dnes to totiž vôbec nie je samozrejmé.
Chceme vždy hneď vidieť riešenie.
Niekedy však trvá dlho, kým sa kvet naplno
rozvinie. Na vlastný vývoj potrebujeme

trpezlivosť. Sami sa nemôžeme okamžite
zmeniť.  K premene dochádza pomaly a
niekedy aj nebadane. Aj roľník čaká na
vzácnu úrodu zeme. Buďte aj vy trpezliví.
Mnohí by chceli hneď vidieť aj úspechy,
keď sa o niečo usilujú. Pri terapii chcú
kontrolovať pokroky a pri duchovnom
sprevádzaní chcú okamžite vidieť, čo z toho
vzíde. Preto často prehliadajú to, čo v nich
pomaly dozrieva. 
Rast potrebuje čas. Mať trpezlivosť
neznamená prehliadať všetko, čo by sa dalo
a malo zmeniť. No človek musí mať
trpezlivosť aj so sebou a so situáciou, ktorá
sa nedá zmeniť, a ktorá si skôr vyžaduje
radostnú miernosť. Nech anjel trpezlivosti
stojí aj pri nás, keď budeme musieť niečo
pretrpieť alebo vydržať nejakú ťažkú
situáciu. Manželské konflikty, problémy v
práci sa tiež niekedy nedajú rýchlo vyriešiť.
Aj v bolestivej situácii, keď možno iba
dúfať, že sa nejaké riešenie nájde, treba
trpezlivú výdrž. Trpezlivosť však
neznamená len  vyrovnať sa s konfliktom,
ale je v nej skrytá aj sila dopracovať sa k
zmene a premene. No v trpezlivosti hrá
dôležitú úlohu aj čas. Doprajme ho sebe aj
iným. 
Nech vás anjel trpezlivosti sprevádza, aby
ste sa nevzdali, keď budete stáť pred
ťažkými situáciami, keď vám niečo bude
pripadať neriešiteľné. Nech vám dá silu
znášať prítomné a dôveru, že dôjde k
premene. (Dominika Čechová)
Zdroj: Grun, A.: Anjeli pre život

Poďakovanie za účasť na procesii
Chcem sa vám všetkým spätne poďakovať za vašu obetu, že ste išli do procesie na Bielu

sobotu na konci obradov po uliciach. Bolo to veľmi pekné svedectvo viery v Eucharistiu.
Zároveň ešte raz ďakujem všetkým za pomoc pri prípravách jednotlivých udalostí počas

Veľkej noci a pôstu, tak ako to bolo napísané minulý týždeň vo farskom časopise. 
(Marek Kunder) 
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Litánie k blahoslavenemu

Janovi Pavlovi II,... 

K.: Pane zmiluj sa. Ľ.: Pane zmiluj sa.
K.: Kriste zmiluj sa. Ľ.: Kriste zmiluj sa.
K.: Pane zmiluj sa. Ľ.: Pane zmiluj sa.

Otec na nebesiach, Bože, zmiluj sa nad

nami.
Syn, Vykupiteľ sveta, Bože, Duch Svätý,
Bože, Svätá Trojica, jeden Boh,

Svätá Mária,....... oroduj
za nás
Blahoslavený Ján Pavol
II,......oroduj za nas
Veľký ctiteľ Matky Božej,
Apoštol Božieho
milosrdenstva,
Horlivý apoštol sveta,
Svedok nádeje,

Odvážny hlásateľ pravdy,
Pútnik radostnej zvesti,
Muž dialógu,
Priateľ detí,
Apoštol mladých,
Povzbudenie pre trpiacich a chorých,
Hlas chudobných a prenasledovaných,
Vzor odpustenia,
Vzor skromnosti,

Vzor nábožnosti,
Obranca pokoja,
Obranca viery,
Šíriteľ úcty k svätým,
Milovník vedy a poznania,
Príklad pracovitosti,
Kňaz s ľudským srdcom,
Kňaz radostný a srdečný,
Budovateľ civilizácie lásky,
Pastier celého sveta,

Učiteľ modlitby,

Ochranca života od počatia po prirodzenú
smrť,
Ochranca dôstojnosti každého človeka,
Ochranca rodín,

Baránok Boží, ty snímaš hriechy sveta,
zľutuj sa nad nami, Pane.
Baránok Boží, ty snímaš hriechy sveta,
vyslyš nás, Pane.
Baránok Boží, ty snímaš hriechy sveta,
zmiluj sa nad nami.

K.: Oroduj za nás, blahoslavený Ján Pavol
II.,
Ľ.: Aby sme sa stali hodní Kristových

prisľúbení.

Modlitba
Ó, Najsvätejšia Trojica,
ďakujeme ti za to, že si dala
Cirkvi pápeža Jána Pavla II. a
že v ňom si nechala zažiariť
nežnosť tvojej otcovskej
lásky, slávu Kristovho kríža, a
žiaru Ducha lásky.

On nám svojou úplnou
dôverou v tvoje nekonečné

milosrdenstvo a v materinský príhovor
Panny Márie poskytol živý obraz Ježiša,
Dobrého Pastiera, a ukázal nám svätosť ako
najvyšší rozmer riadneho kresťanského
života, aby sme touto cestou dosiahli večné
spoločenstvo s tebou.
Daj nám na jeho príhovor a podľa tvojej
svätej vôle milosť, o ktorú žiadame, v
nádeji, že bude čoskoro pripočítaný medzi
tvojich svätých.

Amen.
Blahoslavený Ján Pavol II. - oroduj za
nás,....
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Sv. Ján z Avily, kňazSv. Ján z Avily, kňaz
Sviatok: 10. májSviatok: 10. máj

Ján z Avily sa narodil roku 1500 v

Almodóvare del Campo v južnom
Španielsku v bohatej rodine. Otec bol
židovského pôvodu, avšak kresťanom. Ján
bol teda spolovice Žid, čo mu po celý život
spôsobovalo prekážky. Kvôli tomu musel
roku 1517 prerušiť štúdiá v Salamanke. No
jemu to aj padlo vhod, keďže pocítil v sebe
Božie volanie, kvôli ktorému sa vrátil
domov a žil tri roky v modlitbe a rozjímaní.
Od roku 1520 študoval umenia (filozofiu) a
teológiu na univerzite v Alkale. Za kňaza
bol vysvätený roku 1526. Sníval o
misionárskom povolaní, no kvôli svojmu
pôvodu sa musel vzdať aj tohto. Ako
kazateľ a ľudový misionár pôsobil potom v
Seville a iných mestách Andalúzie.
Vyučoval katechizmus, vysvetľoval Sväté
Písmo, učil ľudí modliť sa a veľa spovedal.
Žil chudobne, peniaze neprijímal.
Kritizoval neporiadky, a to aj medzi
bohatými a mocnými tohto sveta. V roku
1531 ho kvôli tomu obžalovali u inkvizície
ako nebezpečného novátora. Vtedajšie
ovzdušie totiž bolo presiaknuté
podozrievavosťou voči luteranizmu a
myšlienkam Erazma Rotterdamského.
Svoju úlohu však zohrala aj ľudská závisť a
neprajnosť. Po prvom procese ho inkvizícia
nariadila uväzniť. Vo väzení Ján nezaháľal.
Tam vznikli základy jeho najznámejšieho
diela Audi filia („Počúvaj, dcéra“ – spis
napísaný pre mladú peknú zámožnú dámu
Sanchu Carrillovú, ktorá sa obrátila vďaka
spovedi u Jána a ďalej žila životom

modlitby a pokánia). Zrejme počas väzby
preložil aj Nasledovanie Krista do
španielčiny. Inkvizícia ho po dvoch rokoch
v roku 1533 oslobodila a kázala mu mierniť
sa vo svojich výrokoch. V roku 1534 prešiel
Ján do Cordoby, kde zostal natrvalo.
Viackrát zašiel aj do Granady na pozvanie
tamojšieho arcibiskupa, ktorý si veľmi cenil
jeho rady. Vďaka jeho kázňam sa obrátil aj
Ján z Boha a František Borgiáš. Počas jeho
pôsobenia v rokoch 1535-1551 sa okolo
neho vytvorila neformálna skupina kňazov,
ktorých spájalo iba duchovné vedenie, ktoré
im ukladalo viesť zbožný a jednoduchý
život a venovať sa stálemu štúdiu. Týchto
kňazov charakterizovala horlivosť v kázaní,
ľudových misiách, vyučovaní kresťanskej
náuky atď. V roku 1545 sa dostal Ján do
styku so Spoločnosťou Ježišovou
(jezuitami) a s Ignácom z Loyoly. Spoločne
uvažovali, či Jánovi kňazi vstúpia k
jezuitom alebo nie. Niektorí jezuiti však
nesúhlasili kvôli Jánovmu židovskému
pôvodu a kvôli jeho stále zhoršujúcemu sa
zdraviu. Niekoľko kňazov potom teda
individuálne prešlo k jezuitom, ostatní
zostali pôsobiť naďalej tak ako predtým. V
roku 1545 sa začal cirkevný snem v
Tridente. Arcibiskup z Granady by bol rád
naň zobral aj Jána, no on nakoniec pre
chorobu nemohol ísť. Posledných deväť
rokov prežil Ján v Cordobe a v Montille (pri
Cordobe), veľmi často bol chorý. No slúžil,
koľko vládal – duchovnou radou, vedením,
veľa písal. V jeho listoch a spisoch je
nápadná znalosť Svätého Písma. Po jeho
rady si chodila aj sv. Terézia z Avily. Dala
mu tiež na posúdenie rukopis svojej
Autobiografie. Ján zomrel 10. mája 1569.
Pochovali ho v jezuitskom kostole v
Montille. Za svätého bol vyhlásený v roku
1970. (Anna Sabolová ml.)
Zdroj: http://www.knazi.sk/
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upratovanie kostola - Pán Boh zaplať rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať kostol.
Na budúci týždeň prosíme rod.  Demčákovu, krivákovu, goffovu  – tehelná ul. Upratuje

sa v sobotu ráno klasicky o  800. Keďže však nás čaká odpustová slávnosť v novom kostole,

tak chceme poprosiť o upratovanie nového kostola vo štvrtok o 1600 tieto rodiny:
Bankovičovu, Popovičovu, Šimčákovu, Džubarovu, chomjakovu a chomjakovu –
tehelná ul. 

Brigády pri stavbe nového kostola - Pán Boh zaplať všetkým brigádnikom, ktorí boli
pomôcť v tomto týždni. Zoznam si môžete pozrieť na nástenke. Na budúci týždeň prosíme
Herliansku, trepskú a Jarkovu ul., ktoré má na starosti p. Helena Musáková, a o týždeň
neskôr Herliansku, Prešovskú a Slánsku ul., ktoré má na starosti p. Miroslav Bača.  

Vedenie modlitieb pred sv. omšami - v týždni od 15.5. – 21.5. vedie modlitby horliteľka 
p. terézia Saxunová. 

Detský spevácky zbor - detský spevácky zbor v tomto týždni v pondelok bude klasicky o

1615 na fare. 

oznam pre birmovancov - Všetkých birmovancov pozývam na stretnutie v sobotu o 1100 v
kostole. 

odpustový kazateľ - hlavným celebrantom a kazateľom na odpustovej slávnosti Fatimskej
Panny Márie bude kňaz Ján knapík, ktorý prednáša na Teologickej fakulte v Košiciach. Už
u nás bol konkrétne na jednej mládežke, takže si ho možno budete pamätať. 

rozpis lektorov: nasledujúca nedeľa:
8:00 – rod. P. Fincický.

kontakty
V prípade akejkoľvek potreby alebo nutnosti zaopatrenia je možné volať na nasledovné

telefónne čísla:
Marek Kunder, farár - 0915/947 309;

Anton Tatarko, kaplán - 0905/514 699;
Pevná linka na faru - 057/4426 286.



VYDáVA
Združenie veriacich Pro noBiS Čemerné

Tehelná 266, 093 03 Vranov nad Topľou; tel.č. 057/4426 286; 0915/947 309; 
Redakciu vedie: M. Kunder; Jazyková úprava: M. Majzlíková; Grafická úprava: R. Majzlík

Vaše pripomienky, príspevky a návrhy čakáme na mariannum@gmail.com vždy vo štvrtok do 12:00 
Redakcia si v prípade potreby vyhradzuje právo upravovať uverejňované príspevky.  

PPonDElokonDElok 09.05.201109.05.2011 Sv. omša: 1830 (k+t) 

Poklona Sv. Oltárnej: 1915

uu toroktorok 10.05.201110.05.2011 Sv. omša: 630 (t+k) 

SS trEDAtrEDA 11.05.201111.05.2011 Sv. omša: 630 (t) 

Poklona Sv. Oltárnej: 715

Sv. omša: 1830 (k) detská

ŠŠ tVrtoktVrtok 12.05.201112.05.2011 Poklona Sv. Oltárnej: 1730

Sv. omša: 1830 (t+k)

PPiAtokiAtok 13.05.201113.05.2011
Blahoslavenej Panny Márie
Fatimskej (spomienka) 

Sv. ruženec v st. kostole: 1800

Procesia do nov. kostola: 1830

Sv. omša: 1850 (k+t) nový kostol

SS oBotAoBotA 14.05.201114.05.2011
Sv. Mateja apoštola (sviatok)

Večeradlo s P. Máriou: 1800

Sv. omša: 1900 (k+t)

Adorácia s multimédiami: 2000

nn EDEľAEDEľA 15.05.201115.05.2011

4. VEĽKONOČNÁ  NEDEĽA    
ODPUSTOVÁ SLÁVNOSŤ
FATIMSKEJ PANNY MÁRIE  

Sv. omša: 800 (k)

Večeradlo s P. Máriou: 930 nový kostol

Sv. omša: 1030 odpustová 
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BBlAHolAHožžEláMEEláME/S/SPoMínAMEPoMínAME
Milí čitatelia časopisu MariannuM. V snahe priblížiť Vám časopis v čo
najväčšej miere, prinášame novú rubriku – Blahoželanie/Spomíname, kde
môžete uverejniť blahoželania svojim blízkym, prípadne zaspomínať si na
Vašich zosnulých príbuzných, priateľov, známych. Všetko toto spolu s
fotografiou alebo aj bez môžete posielať na adresu mariannum@gmail.com.


